
  NJFF Vestfold   

Protokoll fra styremøte 02.11.22 
Styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 02.11.22, kl. 18.00-21.00 på Bjoffebu. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Resten 

Forfall: Øystein C., Øystein L. 

Referent:  

Saksliste: Medlemstall: 31.12.21: 4426, 01.10.22: 4540. Driftskonto: Kr.76 584,14 

Sparekonto: Kr.1 165 012,86 (13.10.22) 

 
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

56/22 PROTOKOLL FRA STYREMØTE 24.08.22 
Bjarne Støtvig hadde noen kommentarer til protokollen. 
 
Vedtak: 
Protokoll godkjent med kommentarer. 
 

Alle 
 

 
 

Økonomisk gjennomgang mai: 
Kasserer ikke til stede. Ny gjennomgang 16.nov 
 
Vedtak: 
Utsettes til neste gang 
Styret ønsker en gjennomgang som viser regnskap opp mot 
budsjett, for å se om vi kan omdisponere midler på slutten 
av året. 

Kasserer 
 
 

57/22 Orienteringssaker: 

• Leder orienterte, repskap og regionledersamling 
(Jan har laget et skriv som følger protokollen) 

• Jan er meldt på ARENA for kunnskapsdeling og 
samhandling (vedlagt) 

• Innspillsmøte Oslofjorden 26.okt 
(Håkon lager en kort skriftlig orientering som 
sendes ut til styret før 16. november.) 

• Sjøørretriket 

• Terminlister skytestevner og fiskestevner 

• Gjeddefiskestevne i Farris 

• Info dnb’s regnskapsintegrasjon (Flyttes til neste 
styremøte) 

 
Vedtak:  
Orienteringer fra Jan og Håkon tatt til orientering. Sakene 
fra RS og Øystein L. utsettes til neste møte. 
 

 
Jan 
 
Jan 
 
Håkon 
 
 
RS 
RS 
RS 
Øystein L 

mailto:vestfold@njff.no
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58/22 Politisk arbeid fram mot valget 2023: 
I 2023 skal det være kommune og fylkestingsvalg og vi bør 
benytte anledningen til å fremme våre saker overfor 
politikere. Vi bør bestemme oss for to eller tre saker som er 
spesielt viktig for oss, og som vi vil sette søkelys på. 
Vi må også legge en plan på hva slags aktiviteter vi vil 
benytte. 
Det kan være: 

• Pressemeldinger 

• Stands 

• Messer 

• Kartlegge stortingsbenken og politiske partier i 
Vestfold. 

• Møte på valgmøter 

• Arrangere møter der vi inviterer politikere. 

• Kontakt/møte med de ulike politiske partier 

• Andre aktiviteter 

• Vi vil få en del tips og støtte og hjelp fra NJFF 
sentralt. 

Vi bør prøve å få med lokalforeningene i noe av disse 
aktivitetene. 
Styret må gjøre vedtak om aktuelle saker og aktiviteter. Vi 
bør også sette av penger i budsjettet til dette arbeidet. Bør 
vi velge en i styret som har hovedansvar for vår politiske 
satsing? 
Kanskje skal en i styret ha ansvar for PR-arbeid i 
foreningen? 
Bør vi gå til innkjøp av rollups, beachflagg og popuptelt til 
bruk på stands og messer, eventuelt sette dette opp på 
budsjett for 2023?  
  
Vedtak: 
Flere i styret har kompetanse til å bidra inn mot det 
politiske, det er derfor ingen spesifikke som får dette som 
hovedansvar, men leder har ansvar for å holde i arbeidet 
og koordinere. Styret fatter vedtak om uttalelser i høringer. 
Disse bør kunne danne grunnlag for leserinnlegg og 
synspunkter som kan deles på hjemmesider.  

Jan 
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Oslofjorden, vindmøller (hav og land), strandsoner er 
viktige områder der vi kan profilere oss. Det jobbes videre 
med dette i neste styremøte og Håkon sjekker opp om 
Hans Christian Teien fra SJFF kan delta i vårt neste 
styremøte.  
Styret vurderer å gå til innkjøp av profileringsklær, stoler og 
bord, rollups, beachflagg og popuptelt til bruk på stands og 
messer, innarbeides i budsjettet for 2023. RS sjekker opp 
priser og legger frem til neste styremøte. 
 
 

59/22 
 
 

Aktivitetsplan 2023: 
Det er tid for å tenke på aktiviteter i 2023. Vi må ha klart 
hvilke aktiviteter vi skal ha når vi setter opp budsjett. Det 
foreslås at alle kontaktene setter opp forslag til de 
aktiviteter de vil ha i 2023, og budsjett for disse. Dette 
gjelder Jaktkontakt, Fiskekontakt, Kvinnekontakt, 
ungdomskontakt, organisasjonskontakt. Vi ønsker også 
innspill fra øvrige styremedlemmer. 
Aktivitetene bør lages som tilbud til og i samarbeid med 
lokalforeningene.  
Som forslag kan nevnes møter/samlinger, helgesamlinger, 
kurs o.l.  
RS setter opp datoer for «de faste poster» som er kjent så 
som styremøter RS-møter og andre aktiviteter som berører 
regionlagets arbeid. 
Det må innarbeides rutiner slik at kalenderen oppdateres 
regelmessig når nye aktiviteter kommer til gjennom året. 
 
Vedtak: 
Alle i styret samt RS setter opp forslag til aktiviteter til bruk 
for aktivitetskalenderen for 2023. Jakt-ansvarlig og fiske-
ansvarlige har kommet med forslag, mens resterende 
ansvarlige legger fram forslag inkludert budsjett i 
styremøte i november. 
Alt behandles i møtet 16. november. 
 

 
Alle 



side 4 
Protokoll styremøte i NJFF Vestfold 2. november 2022. 

60/22 Budsjett 2023: 
I tråd med tidligere saker der vi ønsker å få til en del 
aktiviteter, så må dette følges opp med å sette opp forslag 
til budsjett for 2023. 
 
Vedtak: 
Alle kontakter setter opp forslag til budsjett for sine 
aktiviteter i 2023. Forslag legges fram i styremøtet i 16. 
november. 

Alle 

   

61/22 
 
 

Tillitsvalgtsamling: 
Det er satt av penger i budsjett for 2022 til en 
tillitsvalgtsamling. En del av disse pengene ble brukt på 
styreseminar på Gavelstad. Men det kan arrangeres en 
tillitsmannssamling på en kveld. Vi bør diskutere hvilke 
tema som skal diskuteres der.  
Aktuelle tema: 

- Nye vedtekter,  
- Hva kan regionlaget bidra med hos 

lokalforeningene? 
- Annet 
- Hvordan kan regionlaget og lokalforeningen 

jobbe sammen for politiske saker som har 
betydning for våre interesser. 

 
Vedtak: 
Tillitsvalgtsamling utsettes til 2023. 

Jan 

62/22 Kontaktperson i regionlaget for nye vedtekter: 
Vi fikk en henvendelse fra NJFF v/Hilde Nøren der hun ber 
om en kontaktperson som hun kan henvende seg til når det 
gjelder nye vedtekter i lokalforeningene i Vestfold. 
 
Vedtak: 
Organisasjonskontakten i region Vestfold er 
kontaktpersonen mot NJFF i vedtektspørsmål. 
 

Jan 
 
 

63/22 
 

Regionssekretærens oppgaver; Jan 
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 Ifølge instruks for regionsekretæren så har regionstyret 
delt instruksjonsmyndighet for regionsekretæren med 
NJFFs hovedadministrasjon. 
På regionlederkonferansen på Lillestrøm 28 – 29 april i år 
sa Generalsekretær Berli at det er regionstyrets oppgave å 
prioritere arbeidsoppgavene til regionsekretæren (RS). 
En viktig oppgave for regionstyret er å sørge for vi utnytter 
den store ressursen som regionsekretæren er på en best 
mulig måte. I det ligger at vi i noen tilfeller må prioritere 
arbeidsoppgavene til regionsekretæren. 
I hovedsak så er regionsekretæren «selvgående», og 
gjennomfører de oppgaver som kommer og følger opp de 
rutinemessige oppgaver som må gjennomføres  
Men i noen tilfeller kan styret ha ønsker å prioritere 
oppgaver. 
For at vi skal kunne planlegge arbeidsoppgavene til RS så 
foreslås det at RS rutinemessig leverer sin kalender på 
hvert styremøte der det kommer fram hvilke oppgaver som 
skal gjennomføres. 
Styret har tidligere bestemt at styremedlemmer og andre 
som deltar på arrangementer og aktiviteter som 
representant for regionlaget skal levere en kort rapport fra 
arrangementet. Det foreslås at RS også leverer en skriftlig 
rapport eller referat fra de arrangementer og møter han 
deltar på. Dette kan gjøres fortløpende eller som vedlegg til 
innkalling til styremøte.  
 
Vedtak: 
Saken utsettes til neste styremøte når regionssekretæren 
er tilstede. 
 
RS lager en aktivitetskalender for sine gjøremål. Fastsatte 
aktiviteter så som RS-samlinger i regi av NJFF og andre 
samlinger og gjøremål som er fastsatt av NJFF, og andre 
planlagte oppgaver som RS har, settes inn i kalenderen slik 
at styret kan se hvilke ledige ressurser de har til disposisjon 
i FS. 
Kalenderen oppdateres og legges ved styreinnkalling til 
styremøte. 
RS lager også et kort referat fra alle de aktiviteter og 
arrangementer han deltar på som representant fra 
regionlaget. Referat legges fram til orientering for styret.  
 
 
 

64/22 Evaluering av ordning med tildeling av aktivitetsmidler: 
Regionlaget deler ut vesentlige midler for å stimulere 
aktiviteter i lokalforeningene. Hensikten er å stimulere til 
aktivitet i lokalforeningene, og det skal være mulig å skaffe 
midler til prosjekter som det ikke er så lett å finansiere fra 
andre kilder. 

Jan 
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Det er ikke meningen at disse midlene skal være 
«sponsing» av lokalforeningens ordinære drift. 
 Det er satt noen kriterier for å få midlene: 

• Det skal sendes en begrunnet søknad innen fastsatt 
frist. 

• Det skal prioriteres til aktiviteter som det ikke er 
lett å få midler til fra andre steder. 

• Det skal leveres en rapport fra tiltaket innen 
fastsatt frist, eventuelt så kan det søkes å få 
forlenget fristen dersom det ikke er mulig å 
ferdigstille prosjektet innen fristen.  

Det er vesentlige midler regionlaget deler ut, og vi bør sikre 
at midlene treffer slik vi har til hensikt. 
Det foreslås derfor at vi gjør en liten 
«markedsundersøkelse» til de foreninger som har fått 
tildelt midler. Det bør stilles spørsmål om følgende: 
Har midlene gjort at foreningen har hatt større/flere 
aktivitet(r) enn tidligere? 
Er det satt i gang aktivitet som ikke hadde vært 
igangsatt/gjennomført dersom dere ikke hadde fått disse 
midlene? 
Brukes midlene til å finansiere aktiviteter som uansett ville 
vært gjennomført? 
Hvor viktig er midlene for aktiviteten i foreningen? 
Andre spørsmål? 
 
Vedtak. 
Det ble gjort en god jobb på kriteriene tidligere i 2022, 
disse kriteriene bør ligge til grunn for spørsmål vi ønsker å 
stille i forbindelse med rapportering. Det utarbeides forslag 
til noen få spørsmål som kan inngå i en slik rapport. 
Bjarne og Øystein L. lager et forslag til rapport-spørsmål til 
styremøtet 16. november 
 
 

 

65/22  Ambassadør for fosterhjemtjenesten?: 

  Se tilsendt mail fra Bufetat med to vedlegg for saksfremstilling. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes til neste møte og ber RS redegjøre for hva som ligger av arbeidstimer i forbindelse 

med dette, og hvordan dette er tenkt løst. 

 

66/22  Eventuelt: 

NJFFs budsjett vedtatt av representantskapet oktober 2022. 
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Styret hadde sterke negative synspunkter til at representantskapet har vedtatt det foreslåtte 

budsjettet. Både underlagsmateriell, utsendelsestidspunkt, enorm økning i posten 

lønn/honorarer/sosiale kostnader og andre poster ble diskutert og stilt store spørsmål til. Det er lagt 

inn salg av en eiendom, men det ligger ingenting om hvilken salgsinntekt som forventes. Det er heller 

ikke lagt inn noe om hvor mye man ser for seg å bruke til vedlikehold. Det må ses på inntektssiden å 

se om denne kan økes. 

Vedtak:  

Jan formulerer et brev sammen med Bjarne. Brevet legges frem for vedtak i styremøtet 16. 

november 2022. Der besluttes det også hvor brevet skal sendes. Jan sender over uttalelse fra Nord-

Trøndelag. 

 


